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”Hvorfor dreper
ikke Gud djevelen?”

Opus Deis prelat møtte 1200
mennesker fra Tyskland, Belgia
og Nederland i Köln 31. august.
Ved sammenkomsten spurte en
åtte år gammel gutt et
overraskende spørsmål.

16.10.2013

I denne sammenkomsten for familier
ba biskop Javier Echevarría alle om å
be for pave Frans, og uttrykte
takknemlighet for den tjeneste
Benedikt XVI har gjort for Kirken.
Han oppfordret også alle om å ”gå ut i



verden og snakke om Gud”. En åtte år
gammel gutt rakte stadig opp hånden
til han tilslutt fikk lov til å spørre et
svært originalt spørsmål.

”Hvorfor dreper ikke Gud djevelen?”

”Han har latt ham leve slik at du og
jeg kjemper – du og jeg, ikke sant? –
slik at vi kjemper mot djevelens
ugjerning, han som ikke ønsker at vi
menn og kvinner skal få del i den
evige lykke.

Selv om du sannsynligvis ikke fullt ut
forstår hva dette betyr, har Gud
skapt verden, og han har skapt oss,
og gitt oss en spesiell gave, frihetens
gave, som vi kan bruke til det gode
eller det onde.

Djevelen har brukt den og vil alltid
bruke den til det onde, inntil Kristi
endelige seier kommer. Vi må si til
djevelen: Forsvinn! La ham aldri
komme inn i livet ditt.



Og be, be for alle de små barna i
Tyskland og i hele verden, slik at de
kan bli godt kjent med troen, lære å
kjenne Kirkens katekisme, lære hva
evangeliet sier.

Du vil se hvordan Vår Herre, som ga
deg frihet slik at du kan bestemme
deg for å kaste djevelen ut av livet
ditt, vil gjøre deg lykkeligere for hver
dag som går.

Gud velsigne deg.

Forsto du dette?”
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